

October 14, 2005

NOTICE TO THE MEDIA

**Minister of National Revenue and Acting
Minister of Natural Resources
John McCallum to Attend Meeting of G20
Finance Ministers and Central Bank
Governors in Grand Epoch City, China**

Immediate release

The Honourable John McCallum, P.C., M.P., Minister of National Revenue and Acting Minister of Natural Resources, will travel to Grand Epoch City, China, to represent Canada at the Meeting of G20 Finance Ministers and Central Bank Governors, October 15-16, 2005.

Minister McCallum has also conducted a number of meetings related to his Natural Resources Canada responsibilities during his time in China.

He will be available to the media on both topics via teleconference call at 9:30 a.m. EDT on Saturday, October 15. Canadian journalists interested in participating in the call must dial (613) 954-4096 and refer to reservation # 1525183 at least 10 minutes before the call is scheduled to begin.

For further information:

Tom Ormsby, Director of Communications
Office of the Minister of Natural Resources
613-996-2007

David Hurl, Press Secretary
Office of the Minister of National Revenue
613-995-2960

Le 14 octobre 2005

AVIS AUX MÉDIAS

**Participation du ministre du Revenu
national et ministre par intérim des
Ressources naturelles, John McCallum, à la
rencontre des ministres des Finances et des
gouverneurs des banques centrales du G20,
à Grand Epoch, en Chine.**

Distribution immédiate

L'honorable John McCallum, c.p., député, ministre du Revenu national et ministre par intérim des Ressources naturelles, se rendra à Grand Epoch, en Chine, pour représenter le Canada à la rencontre des ministres des Finances et des gouverneurs des banques centrales du G20, les 15 et 16 octobre 2005.

Ministre McCallum a également conduit un certain nombre de réunions liées à ses responsabilités au Ressources naturelles Canada pendant son temps en Chine.

Il sera disponible aux médias sur les deux matières par l'intermédiaire d'appel de téléconférence à 9 h 30 (HAE), le samedi 15 octobre. Les journalistes canadiens qui souhaitent participer à la téléconférence doivent composer le (613) 954-4096 et indiquer le numéro de réservation 1525183, au moins 10 minutes avant le début de la téléconférence.

Pour plus de renseignements :

Tom Ormsby, Directeur des Communications
Cabinet du ministre des Ressources naturelles
613-996-2007

David Hurl, Attaché de Presse
Cabinet du Ministre du Revenu national
613-995-2960

